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敬啟者： 
 

運動會 

 

本校第四十三屆運動會定於 9 月 26 日(星期五)及 10 月 6 日(星期一)於葵涌運動場舉行，有關詳

情如下：   

地   點 葵涌運動場 (葵涌興盛路 93號，毗鄰葵青劇院) 

日   期 9 月 26 日(星期五) 10 月 6 日(星期一) 

集合時間 上午 8:15 

解散時間 約下午 4:00 約下午 4:30 

午膳安排 中一至中六級學生可外出進食。 

備   註 1. 學生必須穿着整齊學校運動服進出運動場，包括社衫及運動長

褲。如天氣寒冷可加穿學校運動外套。 

2. 倘若學生因病缺席運動會，須附家長信及醫生紙證明予班主任。

若無故缺席者，一律當曠課處理。 

3. 由於近期天氣不穩，請叮囑學生帶備雨具。 

4. 運動會當日如遇惡劣天氣，請於當天早上瀏覽學校網頁最新通告

及 Grwth 資訊。 

 

 

    此  致 

貴  家  長 

       佛 教 葉 紀 南 紀 念 中 學  

    

   校 長           謹 啟           
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23 September 2025 

Dear Parents, 
 

Sports Days 
 

The 43rd Sports Days of our school will be held on 26 September (Friday) and 6 October (Monday) at Kwai 

Chung Sports Ground. The details are as follows:   

 

Venue  Kwai Chung Sports Ground  

(93 Hing Shing Road, Kwai Chung, near Kwai Tsing Theatre) 

Date  26 September (Friday) 6 October (Monday) 

Gathering Time 8:15am 

Dismissal Time About 4:00pm About 4:30pm 

Lunch 

Arrangement 

S.1 to S.6 students are allowed to eat out. 

Remarks 1. Students must wear the school’s sportswear when entering and exiting the sports venue. 

This includes shirts and sports pants. If the weather is cold, only a sportswear jacket 

may be added. 

2. If a student is absent from the sports meeting due to illness, a parent letter and a 

doctor’s note must be attached to the class teacher.Any unexcused absence will be 

treated as truancy. 

3. Due to the recent unstable weather, please remind students to bring rain gear. 

4. If there is bad weather on the day of the sports days, please visit the school website for 

the latest announcements and Grwth information in the morning. 

 

Yours sincerely, 

 

                      _____________________ 

Mr. Lam Chi Wai, Jimmy 

Principal 

 

 


